

Protokoll styrelsemöte 2004-10-26

Plats: GBBF kansli Kviberg

Närvarande: Robert Boström LID, Mervi Lundqvist SKT, Hannu Kolehmainen LAN, Britt Andrén KÅL, Lasse Franck GBB, Björn Jorhede GBB, Janne Brandberg KAN, Bosse Sjöström HÅL, Owe Nilsson KÅL, Lennart Odersjö SKT.

1. **Mötets Öppnande** samt registrering av närvarande och frånvarande personer.
Robert förklarade mötet öppnat och noterade att styrelsen var fulltalig
2. **Genomgång av föregående protokoll**
Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes
3. **Godkännande av dagordning**
Dagordningen godkändes med ett tillägg under övriga frågor. Årsmötet 2005.
4. **Ekonomisk genomgång**
Ekonomi är fortsatt stabil. Alla räkningar betalda.
5. **DA Lars Rehnborg** Planering, Budget,?
DA Lars Rehnborg har inte inkommit med budget för nästkommande år ännu. Och träningslägret har inte heller kommit till stånd ännu. Björn får i uppdrag att skicka en påstötning via mejl om detta snarast. Kopia av mejlet till styrelsen.
6. **Rapport från distriktskonferens**
Robert och Janne har deltagit i Distriktskonferensen. Dom redogjorde för det som skedde där. Bl.a. att det finns ett nytt förslag om ny landslagsorganisation, om att DA ska byta namn till EA (ElitAnsvariga). Även att SBF ska få en Sportchef .
7. **Rapporter från respektive kommitté och uppgifter till nästa möte!**
 - a) **Tävlingskommitté Serieutredning, kostnader på Vallen? Klart tävlingssanktion?**
Vi har fått en räkning på 4000:- från SLO. Det var hyran för fotbollsplanerna, varav en användes till parkering. Vi har betalat denna räkning om än med viss protest.
Tävlingssanktionerna diskuterades livligt. Till slut kunde vi enas om ett "spelschema". Även DM för 2005 klubbades. 14-15/5 kommer dubbel (14/5) och trippel (15/5) att spelas. Även skyttet kommer att avgöras under denna helg. 6/6 (ny helgdag) kommer det att spelas DM i Mix. DM i singel kommer att hållas 23/7.
Landvetter visade intresse för att hålla i ett seriespelssammandrag. Även Skatås kunde tänka sig att ev. hålla i ett av sammandragen.

Janne pratade om serieutredningen. Utredningen finns att läsa på <http://www.svenskboule.se>. En diskussion om denna kom igång. Alla har möjlighet att delge utredningen sina åsikter och synpunkter som kan lämnas senast den 15/12 2004 till Thomas Bäck per mejl thomas.back@pedag.umu.se eller telefon: 070-677 22 56. Även styrelsen bör lämna ett svar.

b) Ungdomsansvarig

Lindome skall söka dom sista drygt 20.000:- från "Handslaget" som SBF har. I Prins Bertils Cup kom distriktets ungdomslag 3:a och 5:a.

c) Friskvårdsansvarig

Inget att rapportera

d) Handikappansvarig

Björn undrade om han kunde försöka få igång ett samarbete med Handikappsförbundet. Men tanke på att vi har närbesläktade sporter, boccia och boule. Ett samarbete med Handikappsförbundet skulle kunna vara tillgodo för bägge parter, ansåg Björn. Fick styrelsens godkännande att fortsätta med detta.

e) Domaransvarig Nationell domarutbildning 14/11

Distriktet skickar 3st på utbildning till nationella domare. Dom har redan tidigare blivit "uppraderade". Ska nu få officiell utbildning. Dom tre är Janne Brandberg, Robert Boström samt Peter Bolin. Kostnaden skall tydligen distriktet stå för. Detta är dock tveksamt anser styrelsen. Styrelsens åsikt är att SBF ska stå för kostnaden. Vi kommer dock att betala så länge. Frågan bordläggs till nästa möte!

f) Jämnställdhetsansvarig

Inget att rapportera.

g) PR ansvarig Folder?

Lasse F. pratade och visade hur långt han har kommit i folderprojektet "Att starta en bouleklubb". Texten har fått en lite mer allmängiltig tidsprägel. Layoutfrågan är inte löst. Björn och Lasse spånar på den.

h) It ansvarig

Inget att rapportera.

i) Distriktets Boulenämnd

Inget att rapportera.

j) Utbildningsansvarig "Kurs i att arrangera en tävling"? Tränarutbildning steg 1

Den tänkta kursen "Att arrangera en tävling" har inte kommit till stånd. Framför allt för att ingen har visat intresse av att gå den. Björn berättade lite om hur det har gått med planeringen på Steg 1-kursen. Ett samarbete med Wästgöta Dahl's Bouleförbund har startats. Deras utbildningsansvarige, Veronica Velong, Björn och Owe har haft ett möte. Och kursen kommer att hållas i Skövde 15-16/1 2005. Björn visade det utskick som Veronica och Björn har arbetat fram. Utskicket ändrades lite under mötet. Distriktet kommer att skicka 2st, DA och Björn. Styrelsen godkände att viss subvention skulle kunna äskas för kursen.

k) AU, Munkedals IF! Eventuellt uppsökande verksamhet i Bohuslän!

Björn talade om att han och Lennart har varit på besök hos en presumtiv bouleklubb i Kallebäck. Föreningen Idyllen.

Robert berättade att han och Björn har varit i Munkedal, hos Munkedals IF. Klubben syssla med en del olika idrotter och är med i en del olika specialidrottsförbund. Dom har även en del som spelar boule, och ska kanske gå med i SBF. Dom är även intresserade av att arrangera tävlingar.

Vi har fått ett erbjudande av en intressent om att ha nån typ av "Kick-off" eller liknande i Bohuslän. Syftet med detta är att fånga in icke SBF-organiserade spelare och klubbar. Även redan existerande idrottsklubbar som inte har en boulesektion är en målgrupp. Kostnaden för hela arrangemanget skulle kunna betalas av "sponsorn". Lennart fick i uppdrag att forska reda på vilka klubbar som redan finns i Bohuslän, men som inte är med i SBF. Björn forskar reda på redan befintliga idrottsklubbar i Bohuslän, som skulle kunna tänkas ha eller bilda boulesektioner.

8. Inkomna skrivelser

Anette Gullbrandsson (VSIF) har skickat ett mejl ang. lokalerna. Ett stormöte kommer att hållas 7/12. Styrelsen skickar Björn på detta.

9. Utgående skrivelser

Distriktet söker några som kan arrangera DM och seriespelen. Björn gör ett utskick och lägger även ut det på hemsidan.

10. Övriga frågor

Årsmötet 2005? Det kommer att hållas 20/3 i Kviberg. Kl. 11⁰⁰ börjar Bouletinget. Årsmötet börjar Kl.13⁰⁰

Svenska Cupen Dam (kval) kommer att hållas 22/1 i Lindome.

Svenska Cupen Veteran kommer att hållas i höst. Exakt tidpunkt ej bestämd ännu.

11. Nästa möte

Antingen 11/1 eller 18/1. Besked kommer via mejl.

12. Mötet avslutas

Robert tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.

Vid pennan. 04-10-27

Björn Jorhede

Justeras

Robert Boström